
 

   
Dagsorden onsdag d. 08.10.24 kl. 17.30-20.30 
Forplejning: Skolen køber brød/kage 

 

Lokale: Personalerummet   Fraværende: Daniel, Michael, Camilla og Maren 

Punkter Ansvarlig Beskrivelse Tid Referat 

1. Protokol CRO       

2. Siden sidst       Daniel indtræder i bestyrelsen. 

 
* Formand      

Byder velkommen – referat godkendt. 

 
Der har været stor bevågenhed omkring 
afskaffelsen af skolefoto.  
Der har kun været en forældrehenvendelse i den 

forbindelse, - så beslutningen er blevet godt 
modtaget. 
 

Ansættelsesproces til ny skoleleder er i gang. 
Det forventes, at der er ansat en skoleleder i 
løbet af en uges tid. 
 

Tilbagemelding fra de forskellige forældreråd. 
- Organisering af forældreråd på klasse 

eller årgang. 
- Principper for skolerejser skal 

præciseres. (Rettet på mødet). 
 

* Ledelse HPJ     

Trafiksituationen: Politiet er ikke tilfredse med 
trafikmoralen, - f.eks. er der mange, der ikke 

overholder ”venstresving forbudt” fra skolens P-
plads, - ligesom der er udfordringer ved ”Kys og 
Kør” samt ifm. elevafsætninger på skolens P-
plads. 

Skolens trafikplan vil blive underkastet et kritisk 
blik. 
 
Årets første emneuge er færdig. I år blev 

emnevalg m.m. mere fragmenteret end vanligt, 
da personalet havde ønsket et nyt emne, hvor de 
yngste årgange afholdt OL, mens de ældre 

årgange bl.a. var ude at rejse, lavede prøver 
oma. 
 
Årgangskonferencer er i gang. 

 
Pædagogisk arrangement om Kommunens 
Børnesyn er foreståede. 



 

   
 
 

*AMO/MED HPJ     

 
Vi skal udarbejde en PLOV, - en beredskabsplan 

for ”en voldsom hændelse”. 

*Elevråd 
Sofie og 
Alma     

Der har været afholdt fælleskommunalt 

elevrådsmøde. 
Mulighed for forskellige stævner drøftes.  

* Andre         

3. Kantine/mad HPJ   

Der er indgået en aftale med Bo´s Grønne 
Køkken, der også bestyrer Katedralskolens 

kantine. 
De vil i en prøveperiode på 3 mdr stå for 
kantinedriften på Sophieskolen, - og hvis det 
forløber til alles tilfredshed, kan aftalen 

forlænges med 2 år, - med mulighed for 
yderligere forlængelse. 
Der må påregnes en udgift fra skolen til 

kasseapparat og dankortterminal på ca. 15.000. 
Sortimentet vil ligne Skovkøkkenets, - og der 
holdes åbnet i skolens tre frikvarterer.  

4. UC Michael   

Michael orienterede om Sophieskolens 
udviklingscenter og mellemformstilbud. 

- Kriterier for optagelse (PPV). 
- Antal internt og eksternt visiterede elever. 
- Aktiviteter i UC. 
- Samspil mellem UC og almen. 

- Udvidet voksentilsyn i pauserne. 
- Mellemformer for børn, der ikke har en PPV, 
men som har et behov for Spec. Pædagogisk 

tilbud, der er mindre end fuld tid i UC. 

5. Kommunal 
fællesskabs- 
strategi/ 
mellemformer HPJ   

HPJ gennemgik GBS´ strategi: 

En måde at imødegå et stadig større pres på 
skolernes økonomi som følge af en voldsom 
vækst i antallet af elever med 

specialpædagogiske behov. 
 

6. Trivsel/faglige 
resultater    Udsættes til næste møde 

7. Punkter til 
næste møde    Trivsel og faglige resultater.  

8. Eventuelt Alle     

Forslag om anti-nikotin indsats. 
Orientering om åbent hus for 0. klasse onsdag d. 

09.10.24. 
 



 

   

  

9. Personfølsomt   
Elevrepræsentanter 
deltager ikke   

     


